
Zápis z jednání Školské rady Základní školy, Jičín, Železnická 460 ze dne 24.5.2023 

  

Přítomní  

Za zřizovatele:  

Mgr. Petr Hamáček   

Ing. Hana Makovičková  

Ing. Miroslav Kazda 

  

Zvoleni za rodiče:  

Doc. Mgr. Tomáš Kozel Ph.D.  

Mgr.  Jan Fink omluven 

Mgr. Radka Koláčná  

  

Zvoleni za učitele:  

Mgr. Daniela Havelková  

Mgr. Jana Dobiášovská - omluvena 

Mgr. Daniela Havelková  

 

Ředitelka školy: Mgr. Blanka Kalátová Lisá  

 

Průběh jednání 

1. Zahájení 

Doc. Tomáš Kozel přivítal přítomné, zmínil blížící se volby do školské rady a seznámil je s programem. 

2. Zpráva o činnosti školy za uplynulé období 

Ředitelka školy Mgr. Blanka Kalátová Lisá poděkovala všem za příjemné pracovní prostředí během 

setkávání.  

Zhodnotila celé období školské rady – Žákovský parlament, zpětná vazba od zákonných zástupců v 5. 

a 9. ročníku. Ke kvalitě výuky, letos dotazník k tripartitním schůzkám v prvních ročnících. Budeme 

vyhodnocovat, jak funguje vize školy (metodické schůzky). Připomněla přítomným hlavní body vize 

Čtyřky, úskalí i úspěchy. Zmínila důležité postavení školního poradenského pracoviště a nárůst počtu 

tříd, žáků a zaměstnanců. 

Plánujeme rekonstrukci učebny chemie – výzva přes MAS Otevřené zahrady  

Podmínky odškodnění úrazů – novinky 

Strategie 2030+ a její naplňování (diferenciované vzdělávání, rozvoj kritického myšlení a kreativity - 

PŠÚ, digitální kompetence i nad rámec ŠVP, dotaz Mgr. Hamáčka na zkušenosti s AMAVET – jednou za 

týden se setkávají děti s panem učitelem Horákem, doplnil doc. Kozel, jak to funguje v Hradci Králové). 

Podpořil aktivní účast školy v tomto projektu. 

Doc. Kozel zmínil rizika umělé inteligence. 

3. Plánování nového školního roku 

Ředitelka školy poděkovala zřizovateli finanční podporu – úsporné zářivky, nábytek tříd, termohlavice, 

čtenářské koutky a stavební úpravy, bude probíhat oprava klimatizace ve ŠJ, plánujeme nové oddělení 

ŠD (kamerový zvonek a nábytek),  

 



Výhled:  

• 2023/2024 - 28 tříd, 923 – počet hodin k odučení, 45,3 učitelů 

• 76 prvňáčků  

• 2 výchovní poradci 

• Koordinátor ICT 

• Přibyde jedna třída druhého stupně – nové šatní skříňky 

Havarijní stav plynové smaženky – bude nutné koupit novou. 

Bude započata rekonstrukce klimatizace v jídelně. 

4. Rozpočty školy + návrh rozpočtu na rok 2024 

Ředitelka školy seznámila přítomné s rozpočtem školy – řešena problematika ONIV – pracovní cesty 

pro pedagogy nutné omezit, proto zásada na každou třídu jedna exkurze, která je navázána na ŠVP, s 

dojezdem a jeden výlet pěší do okolí. OP JAK využíváme na DVPP.  

Doc.Kozel – návrh na financování cestovních náhrad pro učitele z KRP Čtyřky nebo nějaké formy 

nadace. Bude projednáno s vedoucí spolku. 

5. Volby do školské rady 

Informace na stránkách školy, již máme kandidáty. Zajišťuje Mgr. Iveta Štampochová. Volby 

proběhnou na pedagogické radě a na prvních třídních schůzkách v září 2023. 

6. Různé: 

Ing. Kazda poskytl tabulku s výsledkem zápisu do prvních tříd na jičínských školách. 

Je zpracována studie na fotovoltaické panely, které by mohly být umístěny na střeše školní jídelny. 

Bude zadán projekt. Je vnímána možnost dotační výzvy. 

Doc. Kozel se dotázal na úspěšnost žáků v jednotné přijímací zkoušce.  

Mgr. Hamáček vznesl požadavek na přehled škol, na které se dostali budoucí absolventi. 

Mgr. Libor Švandrlík zmínil reklamní agenturu, která vytvoří pro školu logo (ŽP zadá do příští schůzky 

požadavky), které bude potiskem na oblečení, dresy školy, kšiltovky. Mgr. Hamáček: byla by možnost 

zadat odborníkovi, který by vytvořil logo ve stejném duchu jako má Jičín. Budeme o návrhu uvažovat, 

projednáme na parlamentu 8.6.2023 a na říjnové schůzce ŽP by mohl být přítomen tvůrce loga. 

Dotaz Ing. Makovičkové k jídelnímu automatu – sortiment je velmi omezený, jediná firma, která je 

schopná přísná kritéria naplnit, z jednání odstoupila. 

 

Doc. Tomáš Kozel ukončil zasedání školské rady, vše bylo projednáno. 

Mgr. Blanka Kalátová Lisá se rozloučila s přítomnými 

 

V Jičíně 24.5.2023 

  

 

Zapsala Mgr. Daniela Havelková   
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